
Protokół zdalnego posiedzenia 

Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia 

w dniu 8.03.2021 r.

1. Przewodniczący Komisji prof. R. Bania otworzył posiedzenie. Kworum zostało stwierdzone.

2.  Przypomniano  proponowane  zmiany w  programie  kształcenia  na  kierunku Studia

Azjatyckie oraz ogłoszono głosowanie.

W drodze głosowania Komisja opowiedziała się za pozytywną opinią w tej sprawie.

3.  Sprawa  proponowanych  zmian  w  programie  kierunku  Stosunki  międzynarodowe  

   - studia I i II stopnia, profil ogólnoakademicki.

a) studia I stopnia

dr  hab.  Tomasz  Kamiński,  prof.  UŁ,  Pełnomocnik  Dziekana  ds.  kierunku  studiów  Stosunki

międzynarodowe: poinformował, że część przedmiotów jest prowadzonych wspólnie ze Studiami

Azjatyckimi,  dlatego  dostosowano  efekty  kształcenia,  aby  były  identyczne  na  obu  kierunkach.

Ponadto  zmniejszono  liczbę  godzin  zajęć  (przedmiot  „Podstawy  prawa”  a  przedmiot  „Prawo

dyplomatyczne  i  konsularne”).  Jednocześnie  zmieniono  kolejność  przedmiotów:  „Modele

integracji”  umieszczono  wcześniej  a  „Organizacje  Międzynarodowe”  przeniesiono  o  semestr

później. 

Zrezygnowano z głosowania w tej sprawie na bieżącym posiedzeniu. Komisja zaproponowała, aby 
przedstawić procedurę na kolejnym posiedzeniu.

b) studia II stopnia

dr  hab.  Tomasz  Kamiński,  prof.  UŁ,  Pełnomocnik  Dziekana  ds.  kierunku  studiów  Stosunki

międzynarodowe: poinformował,  że zaproponowano wprowadzenie instytucji  proseminarium dla

każdej specjalności.

Zrezygnowano z głosowania w tej sprawie na bieżącym posiedzeniu. Komisja zaproponowała, aby

przedstawić procedurę na kolejnym posiedzeniu.



4. Sprawa opinii tytułów prac dyplomowych.

Prodziekan  ds.  Nauczania,  dr  hab.  Andrzej  Dubicki,  prof.  UŁ: przedstawił  tytuły  prac

dyplomowych.

W drodze głosowania Komisja opowiedziała się za pozytywną opinią w tej sprawie.

5. Sprawa hospitacji zajęć.

Prodziekan  ds.  Nauczania,  dr  hab.  Andrzej  Dubicki,  prof.  UŁ: poinformował,  że  odbyło  się  

6  hospitacji,  na  zajęciach  różnego  typu  –  od  ćwiczeń  do  wykładu,  a  także  na  zajęciach

ogólnouczelnianych, lektoracie języka arabskiego, a także hospitowano zajęcia prowadzone przez

dwóch doktorantów.

W  większości  przypadków  wnioski  były  pozytywne,  wykładowcy  ci  są  dobrze  przygotowani

również do prowadzenia zajęć w formie zdalnej. Zalecenia indywidualne dla prowadzących zajęcia

będą  sprawdzane,  czy  zostały  zastosowane  przez  nich  w  swojej  pracy.  Hospitacje  będą

kontynuowane w nowym semestrze letnim. 

W  drodze  głosowania  Komisja  opowiedziała  się  pozytywnie  za  przyjęciem  wniosków  

z przeprowadzonych hospitacji zajęć.

6. Wolne wnioski

Prodziekan  ds.  studenckich  dr  Agata  Włodarska-Frykowska: zapytała  czy  w  Regulaminie

Dyplomowania WSMiP są potrzebne powtórzenia z Regulaminu Studiów UŁ? Chodzi o to, aby

przez ten sam dokument składany w dwóch wersjach nie mnożyć bytów w dokumentacji.

Komisja postanowiła zająć się tą sprawą na kolejnym posiedzeniu.

7. Przewodniczący Komisji prof. R. Bania zamyka posiedzenie.


